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Zápisnica 

23. riadne zasadnutie Kolégia rektora TU 

25. januára 2022 

Aula 1A1 

 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny priloženej k originálu zápisnice 

 
Program rokovania:  

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Informácie rektora univerzity 

3. Prerokovanie a schválenie návrhu Vyhodnotenia Ročného plánu úloh 2021 

4. Prerokovanie a schválenie návrhu Ročného plánu úloh 2022 

5. Prerokovanie a schválenie návrhu harmonogramu prípravy Výročnej správy o 

činnosti TU za rok 2021 

6. Aktuálna agenda prorektorov a kvestorky univerzity 

7. Rozličné 

 

Bod 1 

23. riadne rokovanie Kolégia rektora Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „KR TU“ 

otvoril a viedol prof. PaedDr. René Bílik, CSc., rektor Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej 

len „rektor univerzity“). Privítal prítomných členov KR TU, oboznámil ich s navrhnutým 

programom a požiadal členov KR TU o vyjadrenie. Členovia KR TU sa dohodli na doplnení 

programu rokovania o bod Aktuálna agenda prorektorov a kvestorky univerzity, ktorý zaradili 

pred bod Rozličné. S návrhom programu a jeho doplnením členovia KR TU súhlasili. 

 

Bod 2 

 

Členovia KR TU si v úvode rokovania uctili pamiatku zosnulého dekana Teologickej 

fakulty TU prof. PhDr. ThLic. Juraja Dolinského SJ, PhD. minútou ticha. Teologickú fakultu 

na rokovaní KR TU zastupoval doc. S.S.Lic. Jozef Tiňo, PhD, ktorý bol poverený výkonom 

funkcie dekana TF. Následne KR TU vzalo na vedomie informácie rektora univerzity: 

 

- o 104. zasadnutí Slovenskej rektorskej konferencie, ktorá požiadala o rokovanie predsedu 

vlády v súvislosti s metodikou financovania vysokých škôl,   

- o zasadnutí Rady vysokých škôl, ktoré sa konalo v priestoroch partnerskej UCM, 

- o režime, ktorý prebieha na univerzite v súvislosti s ochorením Covid-19, pričom členom 

KR TU odporúčal vyžívať na pracoviskách hlavne prácu z domu. 

 

Bod 3 

 V nasledujúcom bode sa KR TU zaoberalo prerokovaním a schválením návrhu 

Vyhodnotenia Ročného plánu úloh 2021. Prorektor pre vedeckú, umeleckú a edičnú činnosť 
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(ďalej len „prorektor pre vedu“) ako spracovateľ zdôvodnil predložený materiál členom KR 

TU. Dekan FF mal pripomienku v oblasti prorektora pre rozvoj a informačné systémy (ďalej 

len „prorektor pre rozvoj“) pri plnení úlohy Realizovať výber, obstaranie a začať 

implementáciu nového systému obehu dokumentov a pošty s napojením na e-Government. 

Ako uviedol, nepovažuje túto úlohu za úplne splnenú, pretože sa nerealizovalo verejné 

obstarávanie. Rektor univerzity súhlasil s touto pripomienkou a skonštatoval, že táto úloha 

bola splnená len čiastočne. Preto prorektor pre rozvoj plnenie tejto úlohy z Ročného plánu 

úloh 2021 upraví.  

Dekan FF sa ďalej zaujímal o expertnú právnickú analýzu vnútorných predpisov 

univerzity, ktorú vypracovala externá právnická firma. Zaujímalo ho, v akom štádiu 

spracovania analýza je a či môže byť poskytnutá aj jednotlivým fakultám univerzity. Rektor 

univerzity informoval členov KR TU, že analyzované boli prioritne vnútorné predpisy 

týkajúce sa oblasti vzdelávania, tvorivej činnosti (vedeckovýskumnej a umeleckej) a 

podporných činností podľa prijatého modelu zabezpečovania a hodnotenia kvality. Výsledné 

stanoviská expertnej právnickej analýzy spracováva interná pracovná skupina v zložení JUDr. 

Róberta Dobrovodského PhD., LL.M., JUDr. Zuzany Nevolnej, PhD. a JUDr. Danky 

Krivošíkovej a po spracovaní budú zverejnené všetky platné predpisy. Pretože k 

predloženému materiálu už nikto z prítomných členov nemal ďalšie pripomienky, dal rektor 

univerzity o návrhu hlasovať a KR TU prijalo uznesenie: 

 

UZNESENIE KR TU 1/23-25012022  

KR TU schvaľuje návrh Vyhodnotenia Ročného plánu úloh 2021 aj so zapracovaním 

doplnenia, ktoré odznelo na rokovaní dňa 25. januára 2022. 

Z: prof. Rábik. 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 

za: 11 

proti: 0 

zdržal sa: 1 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 

 

Bod 4 

V nasledujúcom bode sa KR TU zaoberalo prerokovaním a schválením návrhu 

Ročného plánu úloh 2022. Prorektor pre vedu zdôvodnil preložený materiál vysvetlil, že 

v Ročnom pláne úloh na rok 2022 bolo stanovených 62 úloh. K materiálu mu bolo 

doručených viacero pripomienok, ktoré si spoločne s členmi KR TU prešli. Išlo najmä 

o pripomienky k doplneniu niektorých úloh, a to v častiach B, D, E, F, G a H. Členovia KR 

TU sa dohodli aj na zapracovaní nových úloh do Ročného plánu úloh 2022, ako vypracovanie 

smernice o plagiátorstve s termínom do júna 2022 či aktualizácii výšky úväzkovej povinnosti 

pre všetky kategórie pedagogických pracovníkov TU na zabezpečenie ich vyššej efektívnosti. 

Pretože k predloženému materiálu už nikto z prítomných členov nemal ďalšie pripomienky, 

dal rektor univerzity o návrhu hlasovať a KR TU prijalo uznesenie: 
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UZNESENIE KR TU 2/23-25012022  

KR TU schvaľuje návrh Ročného plánu úloh 2022 aj so zapracovaním doplnení, ktoré 

odzneli na rokovaní dňa 25. januára 2022. 

Z: prof. Rábik. 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 

za: 11 

proti: 0 

zdržal sa: 1 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 

  

Bod 5 

 Pri prerokovaní návrhu harmonogramu prípravy Výročnej správy o činnosti TU za rok 

2021 odovzdal rektor univerzity opäť slovo prorektorovi pre vedu. Ten informoval členov, že 

ide o agendu, ktorá bude vypracovaná štandardným spôsobom, respektíve podľa metodiky 

ministerstva školstva. Momentálne prebieha na jednotlivých fakultách zber potrebných údajov 

a po schvaľovacích procesoch bude Výročná správa o činnosti TU predložená na ministerstvo 

školstva ako je zvykom každý rok. Rektor univerzity dal hlasovať o návrhu uznesenia: 

 

UZNESENIE KR TU 3/23-25012022 

KR TU schvaľuje návrh harmonogramu prípravy Výročnej správy o činnosti TU za rok 

2021. 

Z: prof. Rábik 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 

za: 12 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 

 

Bod 6 

 V nasledujúcom doplnenom bode odovzdal slovo rektor univerzity prorektorom 

univerzity a kvestorke univerzity, aby postupne informovali o aktuálnych záležitostiach vo 

svojej oblasti. Ako prvý informoval členov KR TU prorektor pre vedu, ktorý poukázal na 

nový zákon, ktorý upravuje povinnosť odovzdávať výtlačky periodických a neperiodických 

publikácií knižniciam a v krátkosti informoval, aké zmeny a povinnosti novelizácia prináša. 

Dekanka PF požiadala prorektora pre vedu, aby vydavateľstvo Veda zabezpečovalo zasielanie 

povinných výtlačkov do Slovenskej národnej knižnice. KR TU vzalo na vedomie informácie 

prorektora pre vedu.  
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Aktuálne záležitosti priblížil aj prorektor pre vonkajšie vzťahy, kde jeho oddelenie 

naďalej pokračuje s obnovovaním bilaterálnych zmlúv. Členov KR TU informoval 

o pozitívnej správe, že vďaka prof. PhDr. Branislavovi Pupalovi, CSc. príde na univerzitu 

viac zahraničných študentov. Fakultám odporučil požiadať o vytváranie študijných 

programov v anglickom jazyku, čo je dôležité z hľadiska podpory internacionalizácie. 

Prorektor pre zahraničné vzťahy informoval členov KR TU, že bol vymenovaný za predsedu 

„Komisie pre prípravu osláv 30. výročia obnovenia činnosti Trnavskej univerzity v Trnave“ 

a spoločne s ďalšími členmi prebiehala komunikácia o základnej vízii osláv. Podotkol, že 

podujatie je potrebné prispôsobiť aj finančným prostriedkom. Členov KR TU informoval aj 

o naplánovanom pracovnom stretnutí komisie, kde bude spracovaný celý harmonogram osláv. 

V závere dodal, že úspešne pokračuje prechod fakultných webových stránok na nový redizajn. 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre vonkajšie vzťahy.  

Prorektor pre rozvoj a informačné systémy (ďalej len „prorektor pre rozvoj“) 

informoval členov KR TU o skompletizovaní projektu rekonštrukcie budovy Adalbertinum, 

vďaka čomu môže univerzita žiadať o stavebné povolenie, o stavebnom povolení, ktoré 

univerzita získala na projekt „Odstránenie havarijného stavu budovy Pedagogickej fakulty 

TU“ a o rozvojovom projekte v spolupráci s partnerskou UCM pod názvom Univerzitný 

klaster Trnava, vďaka ktorému môže univerzita pracovať na nových investičných 

a rozvojových projektoch. V závere informoval členov KR TU, že bol vypracovaný 

investičný plán na aktuálny rok, ako aj na ďalšie tri roky dopredu. KR TU vzalo na vedomie 

informácie prorektora pre rozvoj. 

Následne si vzala slovo prorektorka pre vzdelávanie, akreditáciu a kvalitu (ďalej len 

„prorektorka pre vzdelávanie“), ktorá členom KR TU pripomenula, že do 15. februára je 

potrebné zaslať návrhy fakúlt na Cenu Martina Palkoviča. Z oblasti Rady pre vnútorné 

hodnotenie kvality vysokoškolského vzdelávania TU (ďalej len „RVHK“), informovala 

o naplánovanom zasadnutí RVHK. Zároveň však upozornila, že je dôležité zlepšiť sa 

v činnostiach súvisiacich s vnútorným hodnotením kvality, priblížila problémy, ako porušenie 

všetkých časových lehôt, zle pripravených žiadostí, či problémy so spravodajcami študijných 

odborov. Na RVHK neboli zaslané stanoviská, pri ktorých bol určený termín do 17. januára. 

Prorektorka pre vzdelávanie dodala, že týmto spôsobom nemôže univerzita pokračovať 

a musí prísť k zlepšeniu. Medzi členmi KR TU vznikla diskusia. Prorektorka pre vzdelávanie 

dodala, že po zasadnutí RVHK sa zrekapitulujú všetky problémy, aby sa pri schvaľovaní 

všetkých študijných programov predišlo možným problémom. KR TU vzalo na vedomie 

informácie prorektorky pre vzdelávanie. 

 Kvestorka univerzity informovala členov KR TU, že sa aktuálne zaoberá návrhom 

metodiky financovania na rok 2022. Pripomienky za univerzitu boli zaslané na ministerstvo. 

Zároveň informovala členov KR TU o predbežných objemoch finančných prostriedkov, ktoré 

budú univerzite poskytnuté, pričom veľký pokles sa očakáva pri programe veda. Kvestorka 

univerzity podotkla, že je potrebné sa začať zaoberať, ako sa univerzita s týmto deficitom, 

ktorý sa pravdepodobne ešte prehĺbi, vysporiada. V oblasti aktualizácie poistných zmlúv sa 

pracuje na súťažných podkladoch pre nových dodávateľov služieb. Aktuálne zmluvy je 

potrebné prehodnotiť, lebo sú uzatvorené na dobu neurčitú. KR TU vzalo na vedomie 

informácie od kvestorky univerzity.  
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Rozličné 

 V rámci posledného bodu rokovania odovzdal rektor univerzity slovo predsedovi 

Akademického senátu TU (ďalej len „AS TU“), ktorý informoval členov KR TU o online 

zasadnutí AS TU koncom decembra, na ktorom bola prerokovaná Smernica rektora Trnavskej 

univerzity v Trnave o habilitačných konaniach a inauguračných konaniach a schválené 

Zásady výberového konania na obsadzovanie pracovných miest vysokoškolských učiteľov, 

pracovných miest výskumných pracovníkov, funkcií profesorov a docentov a funkcií 

vedúcich zamestnancov Trnavskej univerzity v Trnave. Prorektor pre vedu sa poďakoval za 

pripomienky aj schválenie vnútorných predpisov. Ako dodal, oba vnútorné predpisy vznikali 

dlhší čas a prešili viacerými úrovňami pripomienkovania.  

Na záver rektor univerzity poďakoval prítomným za aktívnu účasť a rokovanie ukončil.  

 

 

 

                     Schválil: prof. PaedDr. René Bílik, CSc. 

            rektor Trnavskej univerzity v Trnave 

 

                                  

            Zapísala: Mgr. Martina Radošovská 

 

 

 

 


